
Відомості про результати діяльності інституту громадянського суспільства   
(грудень 2018 р. - червень 2019 р.) 

1. 27 грудня Візит до Першого Віце-прем’єра Степана Кубіва приніс очікувані результати: 
1) підтверджена важливість: реалізації вексельного проекту зі спрощення доступу 
МСБ до фінансів, необхідність та беззаперечність приведення національного 
вексельного права до норм Женевських вексельних конвенцій, зниження ризиків та 
підвищення рівня обізнаності МСБ у сфері вексельного обігу; 2) для реалізації проекту 
вирішено залучити всі зацікавлені сторони (регуляторів, міністерства і відомства, 
експертну спільноту, громадські організації та бізнес-об'єднання 

2. 24 січня   Агентство приєдналося до Національної адвокасі-кампанії бізнесу та 
направило пропозиції ABMD для внесення до Дорожньої карти наступної власті : 
"Унормування вексельного обігу в Україні згідно європейському вексельному праву 
для забезпечення доступу МСБ до фінансів з меншою вартістю відносно кредитів 
шляхом активізації вексельних розрахунків.." 

3. 28 січня  2019 року до складу Української Ради Бізнесу увійшла Громадська організація 
"Агентство з розвитку вексельного ринку» . 

4. 08 лютого  під головуванням Першого заступника Голови Комітету ВРУ з питань 

фінансової політики і банківської діяльності  М.В. Довбенка проведена робоча нарада 

з обговорення питання щодо ефективного та безпечного використання векселів в 

Україні – в першу чергу як інструменту доступу МСБ до фінансів, за участі регуляторів, 

зацікавлених міністерств та відомств, а також громадських організацій, об’єднань та 

експертів.  

5. 08  квітня опубліковане перше в історії незалежної України бліцопитування: Вексель: 
думка влади, депутатів, бізнесу, громадськості і експертів. 

6. 17 травня В Інституті Економіки та Прогнозування НАН України відбулося засідання 
Клубу Банкірів на тему: «Дебіторська заборгованість – чи є загрози кризи неплатежів ? 
Альтернативні засоби розрахунків». На засіданні був представлений доклад 
Т.Рудненко «Зниження рівня проблемної заборгованості у банках». Перший заступник 
Голови Комітету Верховної ради України з питань фінансової політики та банківської 
діяльності М. В. Довбенко, який виклав свій погляд на проблему дебіторської 
заборгованості в нашій державі та запропонував за результатами дискусії підготувати 
підсумковий документ, який міститиме аналіз ситуації стосовно нинішнього стану 
дебіторської заборгованості в Україні та можливих шляхів розв’язання цього питання. 

7. 28 червня Експертна група по реформі фінансового сектору одноголосно 
проголосувала за вступ Агентства до Експертної платформи РПР. 

8. Протягом 2018 – 2019 року на засіданнях  ГР при МЕРТ та при ДРСУ  неодноразово 
обговорювалися проблемні питання вексельного ринку та направлялись  звернення 
від Громадських рад  до уряду для їх вирішення. До членів ГР доведені матеріали 
круглого столу,  проведеному ТПП, обговорення законопроекту на нараді фінансового 
Комітету ВР, а також ПР-проекту ВЕКСЕЛЬ для інформування бізнесу. 

9. Матеріали обговорення законопроекту на нараді фінансового Комітету ВР, а також ПР-
проекту ВЕКСЕЛЬ направлені до Української Ради бізнесу  та Секретаря Коаліції РПР 
для інформування її членів. 

10. Публікації: постійно у ФБ на сторінці та у групі; у ЗМІ – Видавничій Дім Україна.Бізнес; 
на Порталі «StockWorld» у авторській колонці. 

https://www.facebook.com/groups/expert.ABMD/permalink/2018095554906455/
https://bankerclub.org/
https://bankerclub.org/
https://bankerclub.org/

